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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU JAMU 
dne 23. 11. 2022 v budově rektorátu JAMU  

 
Přítomni: 
doc. Mgr. Emil Skoták (předseda AS JAMU), prof. PhDr. Veronika Broulíková, prof. MgA. Jan Jiraský, Ph.D., Ing. 
MgA. Edgar Mojdl, doc. Ing. MgA. Lucie Pešl Šilerová, Ph.D., MgA. BcA. Petra Vodičková, Ph.D., BcA. Veronika 
Zaplatilová, Dis. 
 
 
Omluveni:  
MgA. Lucie Abou, prof. PhDr. Václav Cejpek, BcA. Stanislav Čaban, BcA. Katarína Kandriková, Mgr. Petr Svozílek, 
Ph.D.,  
 
 
Přítomní hosté: MgA. Petr Michálek (rektor JAMU), JUDr. Lenka Valová (kvestorka JAMU), prof. Ing. Ivo Medek 
(odchod v 17:14 hod.), Ph.D., Ing. Dana Horníčková 
 
Program: 

1. Projednání Plánu realizace Strategického plánu rozvoje JAMU na rok 2023 
2. Projednání Návrhu střednědobého výhledu 
3. Různé 

 
Zahájení 

Předseda AS JAMU doc. Mgr. Emil Skoták zahájil zasedání AS JAMU a přivítal přítomné senátory a hosty. 
Přítomno bylo 7 senátorů. Předseda konstatoval, že zasedání AS JAMU bylo svoláno podle všech náležitostí a 
v souladu s Jednacím řádem AS JAMU a prohlásil senát za usnášeníschopný. Předseda AS představil program 
zasedání a navrhl jako druhý bod jednání zařadit projednání Návrhu střednědobého výhledu. Program byl 
jednomyslně schválen. Zápis vyhotoví Dr. Vodičková.  

 
 

1. Projednání Plánu realizace Strategického plánu rozvoje JAMU na rok 2023 (dále PRSZ) 
Předseda AS vyzvala prof. Medka k představení plánu realizace. Prof. Medek uvedl, že tento dokument byl 

dříve znám pod názvem „Aktualizace dlouhodobého záměru“. Navazuje tedy na rok 2022, za který se připravují 
závěrečné zprávy. PRSZ tedy specifikuje Strategický záměr JAMU v roce 2023 do konkrétních úkolů a aktivit a 
navazuje dále na programy, z kterých jsou jednotlivé aktivity financovány (např. FPSRVČ). Cel dokument byl 
intenzivně komunikován s oběma fakultami. V kapitole 7 PRSZ nebyly alokovány finanční prostředky z CRP, je 
financována z programu Erasmus. Přílohou je pak plán realizace investičních aktivit. PRSZ na rok 2023 již 
projednala Umělecká rada JAMU. V pátek 25. 11. je dokument zařazen do programu Správní rady JAMU a 30. 11. 
musí být odeslán na MŠMT. 

JUDr. Valová upřesnila, že na PRSZ je alokováno cca 12,5 mil. Kč. Rozdělení do jednotlivých specifických cílů 
bylo určeno ve spolupráci s fakultami. Nyní je připravováno vyhodnocení plánu realizace za rok 2022. Změny ze 
strany MŠMT nebyly zprvu příliš vítány, ale při vyhodnocování zjišťují, že to má smysl. Těsná spolupráce a 
provázanost všech součástí je nezbytná a v letošním roce bylo vynaloženo mnoho času na tvorbu tohoto materiálu 
a vzájemnou shodu. V příloze PRSZ – plán investičních aktivit jsou uvedeny jen ty nejdražší a největší a přibyla 
problematika zateplení zkušeben ve Studiu Marta (prosklené, vytápěné plynem). Byla zahájena jednání s cílem 
najít řešení, jak tyto prostory zateplit. 

V rámci diskuse položil dotaz prof. Jiraský, a to ke příliš složitému názvu prioritního cíle v bodě č. 4. prof. Medek 
vysvětlit, že název souvisí a směřuje k Artistic Research, proto je třeba ponechat v této podobě. 

Doc. Šilerová položila dotaz k bodu 4.B, počet odborných publikací – 2 ročně. Z čeho toto číslo vzešlo? Dle 
odpovědi bylo nastaveno ve shodě s fakultami, jedná se o ambici zlepšit výsledky výzkumu JAMU, doposud v této 
oblasti 0, zaostáváme tedy za ostatními uměleckými VŠ.  

Prof. Jiraský měl dále připomínky ke standardům školitele studentů DSP. Standardy vycházejí z novely zákona 
o VŠ (a ze str. DF). Je třeba doplnit o povinnosti a práva školitele, chybí popis garanta směrem k akreditaci (není 
definován). 

Další dotazy se týkaly dislokačních problémů HF. Prof. Medek informoval o možnosti vzniku společenských 
prostor a prostor pro doktorandy a vedoucí kateder. JUDr. Valová doplnila, že je vypsaný OP JAK, kde možnost tyto 
nedostatky financovat.  

Dále Směrnice o smluvním výzkumu, kdy kvestorka informovala, že na DF je řešena možnost zpeněžit výstupy 
z výzkumu. 

Na dotazy ohledně financování zateplení Studia Marta odpověděla kvestorka JAMU o možnosti financování 
z chystaných „zelených grantů“, je vyvíjen tlak na to, aby byly otevřené i pro veřejné VŠ, JAMU se bude snažit, aby 
byl vypsány granty, do kterých by se JAMU mohla zapojit a bude usilovat o získání těchto prostředků.  

Předseda AS JAMU konstatoval, že proběhla obšírná diskuse a vyzval přítomné senátory k hlasování. 
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Předseda vyzval přítomné senátory k hlasování. Plán realizace Strategického záměru na rok 2023 byl 
jednomyslně schválen. 

 
Hlasovali pro: 7 
Hlasovali proti: 0 
 

 
2. Projednání Návrhu střednědobého výhledu 
Kvestorka JAMU představila Návrh střednědobého výhledu, který nám ukládá Předpis o rozpočtové kázni, 

který je závazný pro všechny veřejné instituce. Jedná se však o odhadované hodnoty, které v tomto horizontu nedje 
přesněji stanovit. Navýšení rozpočtu bude určeno zejména na úhradu nákladů spojených s navýšením nákladů za 
energie a do osobních nákladů, kde je situace velmi neudržitelná. 
 
Předseda vyzval přítomné senátory k hlasování. Návrh střednědobého výhledu byl jednomyslně schválen. 

 
Hlasovali pro: 7 
Hlasovali proti: 0 

 
 
 

3. Různé 
 
Prof. Jiraský navrhuje optimalizaci vytápění prostor školy, tj. pomocí termostatů (vytopení místností je 

energeticky náročnější než topit pořád). JUDr. Valová vysvětlila, že teplota je hlídána centrálně, testujeme, jak která 
úspora funguje. 

Předseda AS JAMU poděkoval všem senátorům za spolupráci v rámci končícího funkčního obobí senátu a se 
všemi se rozloučil. 

 
Předseda AS JAMU ukončil zasedání. 

 
 
V Brně dne 23. 11. 2022  
 
 
 
Zapsala: MgA. BcA. Petra Vodičková, Ph.D.  Verifikoval: doc. Mgr. Emil Skoták 


